
Zápis č. 6 z jednání Osadního výboru Spy konaného 

dne 25. listopadu 2019 v knihovně ve Spech 

za přítomnosti zástupců města a občanů Spů 

 

PŘÍTOMNI: Mgr. Ilona Hovorková, Jiří Šmída, Ing. Jiří Pohl, Ing. Ivo Dvořák, CSc., 

Mgr. Jan Minařík. Ing. Ladislav Horčička, Bohumila Uhlířová, Jitka Holčíková, Jana Švecová 

HOSTÉ MĚSTO: Petr Hable, Ing. Libor Hovorka, Bc. Petr Tyč, Ing. Petr Kubala, Radomír Tříska, 

Ing. Libor Pozděna, Mgr. A. Vít Lukas 

HOSTÉ OBČANÉ: p. XXX, p. XXX, pí XXX, manželé XXX, p. XXX, p. XXX, p. XXX 

  

PROGRAM 

1. Vojnarova ulice - průjezd 

2. Územní studie Z.S5 

3. Chodník v ulici Na Drahách 

4. Zpomalovací práh v ulici Chlístovská 

5. Přejmenování ulic 

6. Kanalizace 

7. Poděkování zástupcům města 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

1. Vojnarova ulice – průjezd 

Vojnarova ulice je již dlouhou dobu neprůjezdná pro nákladní automobily. Nelze po ní projet 
k provozovně s vjezdem z této ulice a není ani možné dopravit materiál k rekonstrukci 
k dalším objektům, které jsou přístupné pouze z této ulice. 

Z vyjádření vedoucího ODSH Ing. Kubaly - Řízení o průjezdnosti a odstranění 
zabetonovaných sloupků probíhá již od roku 2015. V současné chvíli již běží čtvrté správní 
řízení o přestupku na odstranění pevné překážky. Toto řízení je neveřejné. Šířka 
komunikace se měří u země a v tomto případě je dokonce širší než upravuje norma 
pro místní komunikaci. U této komunikace se jedná o účelovou a její šířku neupravuje 
žádná norma. Co se týká řízení, tak ty běží zcela dle správního řádu nelze řešit jinak. 
Kromě správního řízení může nezávisle běžet občanskoprávní spor. 



Z vyjádření zástupců města – pevné překážky nemůže odstranit město, v minulosti to již 
jednou udělalo a bylo nuceno vrátit zpět. Město ještě prověří možnost vydržení dotčeného 
pozemku a předá předsedkyni OV informaci zpět. 

2. Územní studie Z.S5 

Dle územního plánu na zastavění pozemků na neobydlené straně ul. Na Drahách musí být 
před výstavbou provedena územní studie. V současné době tu chce stavět první investor 
a na jeho náklady byla studie zhotovena pro celou lokalitu. S touto studií byl seznámen OV 
prostřednictvím městského architekta Mgr. A. Víta Lukase. 

3. Chodník v ulici Na Drahách 

Členové OV Spy informovali město a skutečnosti, že části pozemků pod chodníkem jsou 

na soukromých pozemcích. Požádali město, zda by se to dalo řešit. 

Z vyjádření zástupců města – chodník je celý v majetku města a pozemek pod ním musí 

chtít majitel prodat. I když je majitel pozemku jiný než chodníku, nemůže zakázat ostatním 

po něm chodit a ani ho přehradit. Město předá k řešení příslušnému oddělení, 

a pokud bude vůle na straně majitelů pozemky pod chodníkem prodat městu, nebude 

problém to řešit. 

4. Zpomalovací práh v ulici Chlístovská 

S opravou silnice k Chlístovu vznikl problém s rychlostí některých neukázněných řidičů. OV 

se shodl na řešení v podobě umístění zpomalovacího prahu zhruba za vjezdem 

do bývalého kravína. Je to dostatečně daleko od zástavby, nemělo by to obyvatele 

obtěžovat hlukem a mělo by to výrazně pomoci ve zpomalení vozidel přijíždějících směrem 

od++ Chlístova. 

5. Přejmenování ulic 

Dotčeným obyvatelů se nelíbí přejmenování ulic. Vznikla s tím velká administrativní zátěž 

s výměnou dokladů. Největší problém je s výměnou profesních dokladů, kde je to i velká 

finanční zátěž. Dále p. XXX vznesl podnět k již dlouhodobě pojmenované ulici Na Husí krk, 

kde původní místní název byl Na Kamenci a současný název lokalitě neodpovídá. 

6. Kanalizace 

Z VAKu není v současné době vůle zde kanalizaci budovat. Náklady na připojení 

jsou nepřiměřeně vysoké. Nicméně ze strany města se dále pokračuje 

se získáváním souhlasů vedení trasy přes pozemky soukromých vlastníků. 

Pan místostarosta uvedl, že plánuje jednání s vlastníky v nejdůležitější trase 

na Krčín, a to s p. XXX a p. YYY. 

 

 



7. Poděkování zástupcům města  

OV poděkoval zástupcům města za opravu a doplnění osvětlení schodů 

ke knihovně a za opravu WC v knihovně. Dále za možnost výpomoci od p. XXX, 

která velmi pomáhá.  

OV pozval zástupce města k účasti na Mikulášské besídce, kterou pořádají místní 

hasiči, a která se uskuteční dne 06.12.2019 od 17:30 hodin v klubovně ve Spech. 

Použité zkratky:  OV – osadní výbor, ODSH – Oddělení dopravy a silničního hospodářství 

Zapsala: Mgr. Ilona Hovorková 

                                    Jana Švecová                       

. 

  


